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Průběh obhajoby:

Uchazečka seznámila přítomné s výsledky azávěry své clizertační práce. Její prezerrtace byla
podálra v anglickém jazyce, na vysoké ťtrovni, vhodně doplňovaná graťy, tabulkanri a
ťotografiemi. Vycházela z pěÍi publikací přiloŽených k dizertačrrí práci. Dané téma - úloha
mravenců ve dvou různých typech lesa - bylo řešeno v Širokém pásn-rr'r metod počírraje
klasickým ekologickým přístupem, podpořeném statistikor-r a případně doplněném metodami
chemickými a molekulárními. Závěry se ukázaly reálné a adekvátní pouŽitým metodám, ale
zejména ve shodě se zadáním' Přinesly velmi významná data pro úlohtr mravencťr jako
tzv.eko1ogických irrŽenýrů na biotopeclr.

Posudky oponentů práci zhodnotily a aŽ r-re několik formálních drobných nedostatkťr
nezahrnovaly žádný významný komentář a připornínky.

Komentáře ale vyplynuly z bohaté diskuse (viz diskusní lístky). I tyto vŠak uclrazečka
zodpověděla velmi uspokojivě a s přehledern. Bylo jasné, Že se v problémr-r velmi clobře
orientuje. To potvrdila ijejí dost bohatádalŠí purblikačrrí čirrnost uvedená V Seznanlu literatury
zahrnujícím práce, které nebyly přiloŽeny jako sor-rčást práce dizertačrrí.

Na komisi zapťrsobily.iak výsledky a interpretace, tak celá prezentace velmi positivně. Proto
jednání bylo stručné a vedlo s jedrrozrračnému a.jednohlasnému doportrčerrí o přiietí
předloŽené práce jako práce dizertační a jejímu postoupení panLr děkanovi PřF UK k dalšímu
iednání s konečným cílem udělení titultr PhD.
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